
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 19. december 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 173
Ministeren bedes uddybende begrunde, hvorfor netop Gadejuristen – og ikke
en række andre projekter til gavn for socialt udsatte – er blevet prioriteret i
Satspuljeaftalen for 2017- 2020. Ministeren bedes desuden oversende de be-
regninger og notater, der ligger til grund for prioriteringen af Gadejuristen i
Satspuljeaftalen. Spørgsmålet stilles på baggrund af samrådet den 15. de-
cember 2016 om konsekvenserne af at afskaffe særtilskuddene til Køben-
havns kommune ift. hjemløseindsatsen, jf. SOU alm. del – samrådsspørgsmål
P.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
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